
Referat 1. 19. December 2022 December  

Referat bestyrelsesmøde  Dato 19-12-2022 Deltagere fra bestyrelsen: 
 Lars Pilgaard, Linda Sørensen, 
Max Nielsen 

Mødet afholdes i vaskehuset og den gl. rullestue.  
 
Vi ønsker at bruge den gl. rullestue til bestyrelseslokale og derfor skal Ejendomsfunktionærerne flytte ud.  
 
Der indledes dialog med boligforeningen herom 
 
Vi gik en tur rundt for at se på området. 
 
Stakit hos en af beboerne er ved at falde fra hinanden og hele forhaven er i en meget sølle forfatning og 
det ser ikke så pænt ud. Der kan være mange årsager til dette og vi undersøger hvad der kan gøres. 
 
Legepladsen er ret kedelig med bare et gyngestativ. Vi betaler for nuværende et beløb til inspektion af 
lejrplads og gyngestativ. Kan en af beboerne blive uddannet til at lave denne inspektion. Evt en med en 
håndværksmæssig uddannelse? Vi undersøger denne mulighed. 
 
Vi skal afholde et ekstraordinært afd.møde vedr. 

1. Priser på vask, da budgettet ikke hænger sammen 
2. Prisstigning på leje af garager så vi på længere sigt kan få nye porte og indlagt el til belysning og 

evt. el-porte 
Vi aftalte at skrive sammen på mail for at koordinere fremtidige bestyrelsesmøder. 
 
Mødet afsluttes 

 


